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MÖTE FÖR INOMHUSLUFTSGRUPPEN DEN 15.1.2025 

Plats: Distansmöte 

Närvarande: Personalchef Nina Granqvist, informatör Nina Näsänen, chefen för intern service Bengt 

Lindholm, arbetsskyddsombuden Risto Ilvonen och Sami Laine, hälsoinspektör Johanna Holmberg, 

direktören för hälsoövervakningen Katianna Kuula 

BEHANDLADE ÄRENDEN 

NYA ANMÄLNINGAR 

Inga nya anmälningar via anmälningssystemet, några mindre signaler har kommit direkt till Intern Service 

och har skötts av den avdelningen.  

 

OBJEKT, DÄR UNDERSÖKNINGAR PÅGÅR 

Kexen 

På basen av signal från användare till Intern Service har prov på flyktiga organiska föreningar (VOC) tagits 

från ett rum.  

 

OBJEKT DÄR REPARATIONER PÅGÅR 

Skogshyddans daghem 

Tilläggsprov skall tas på avdelningen Ekorrarna med tanke på planeringen inför sommarens arbeten.  

 

Två prov av flyktiga organiska ämnen (VOC) har tagits i två utrymmen, men det är möjligt att det 

förekommit störande faktorer vid provtagningen, vilket beaktas när provresultaten tolkas. Det har också 

konstaterats en del problem med ventilationen i de här utrymmena.  

 

Stadshuset 

Första våningens planenliga provtagning för att följa upp arbetenas framskridande visar att 

konstruktionerna är rena från mikrober och flyktiga organiska ämnen (VOC) och arbetena fortskrider. 

Ytterligare prov tas i andra våningen, så att arbetet kan göras tillräckligt utförligt, när det en gång är möjligt. 

Arbetena i andra våningen kommer sannolikt att orsaka rätt betydande buller i byggnaden.   

Räddningsverket 

Köket har renoverats utan överraskningar. Inga nya uppgifter, objektet avlägnas från uppföljningen. 

Idrottshuset 

Rapport över konstruktionsgranskning har kommit. Arbetena planeras under vårvintern och grävningarna 

planeras till maj.  

Keskuskoulu-Centralskolan 

Ett klassrum i västra vingen, som inte renoverats tidigare, tas kanske ännu under arbete.   
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Hälsocentralen 

En del konstruktionsöppningar har gjorts, inga nya uppgifter om problem har konstaterats. Man kommer 

ännu att kontrollera luftkopplingar med rök och följa upp loggers under kallare period, därefter avslutas 

undersökningarna, om inte ny information kommer fram.  

 

OBJEKT UNDER UPPFÖLJNING 

Halmstadsgården 

Ingen ny information. 

 

ÖVRIGA ÄRENDEN 

Utbildningsbehov och -förslag för inomhusluftsgruppen diskuterades, ärendet tas upp senare i år.  

Inomhusluftsgruppen sammanträder följande gång den 13.3.2025 kl 15:00 

 

 


